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SCHRIFTELIJKE VRAGEN  

(Ex art. 155 lid 1 Gemeentewet jo. art. 42 Reglement van Orde) 

Betreft: sportcomplexen “Mergelakker” (SV Haslou) en “ ’Hétje” (RKSV De Ster) 

T.a.v.:  Het college van Burgemeester en Wethouders, 

 

Geacht college,  

 

Zoals u weet, wordt er gewerkt aan de sportcomplexen van de voetbalclubs SV Haslou en RKSV De 

Ster, respectievelijk Mergelakker en ’t Hétje. Het eindresultaat op beide complexen moet zijn dat er 1 

kunstgrasveld komt en 2 natuurgrasvelden. Dat er gekozen is voor 1 kunstgrasveld per complex had 

een financiële reden. Deze reden bleek al snel een drogreden. Immers niet lang na het besluit werd 

aangegeven dat de markt ingezakt was en dat kunstgras veel goedkoper was dan aangenomen. De 

prijzen die in de diverse vergaderingen door CMB werden gehanteerd bleken beter aan te sluiten. 

 

Daar maken we bij deze weer melding van maar verder weten ook wij dat dit de bekende mosterd na 

de maaltijd is. Ondanks deze lagere prijzen voor kunstgras verbaast het ons wel dat nu op het 

complex Mergelakker het B veld moet worden gerenoveerd. Er komen 2 nieuwe kunstgras 16 

metergebieden. Dit omdat de KNVB het veld heeft afgekeurd als competitieveld. Dit laatste was bij 

de aanvang van het project al bekend. Het veld wordt daarnaast op korte termijn omgeturnd in een 

natuurgrasveld. We nemen aan dat het oude kunstgras van het reeds vernieuwde hoofdveld niet 

bruikbaar is (zie ook de voorlaatste alinea) . Wat kost deze renovatie? Is dit niet anders op te lossen 

aangezien de kosten van deze renovatie, in relatie tot de zeer beperkte gebruikstijd, sterk lijken op 

overbodige uitgaven?  

De kosten en de efficiëntie van bovenstaande renovatie daargelaten, is het voordeel dat SV Haslou 

de komende periode en wellicht wel tot en met mei 2022, over 2 velden kan beschikken. Op beide 

velden kan getraind en gespeeld worden (als de KNVB haar goedkeuring geeft voor veld B). In het 

overgangsjaar kan SV Haslou blijven functioneren zoals men gewend was. Dat is positief. 

 

Voetbalclub RKSV De Ster heeft momenteel slechts 1 veld ter beschikking. Op dat veld moet gespeeld 

en getraind worden door de ruim 500 leden. Er is ook nog een hoek beschikbaar op het 

evenementen terrein. Daar kan nu nog circa 2 weken getraind worden. Heel binnenkort is het 

immers donker rond 17 uur. De betreffende hoek heeft geen verlichting. Bent u het met ons eens 

dat die oefenhoek zonder verlichting volledig ongeschikt is? Kunt u ervoor zorgen dat deze 

oefenhoek binnen de kortst mogelijke tijd, maar maximaal 1 week vanaf nu, verlicht is? 

In de planning voor ’t Hétje was oorspronkelijk voorzien dat de natuurgrasvelden B en C vlak na de 

zomervakantie 2021 zouden worden opgeleverd. Later werd deze planning met enkele weken naar 



achteren bijgesteld. Nu begrijpen wij dat er van gemeentekant is aangegeven dat de velden pas in 

mei 2022 geschikt zijn om volwaardig gebruikt te worden. Dat betekent dat de planning grofweg 1 

compleet seizoen uit de pas loopt. Bent u het met ons eens dat dit een geval van wel erg ver uit de 

planning lopen is? Bent u het met ons eens dat dit bovenop het corona leed van de vereniging en 

haar leden nog harder aankomt ? Dit kost een dergelijke club bloed, zweet en tranen om het 

geregeld te krijgen. Trainingen/wedstrijden moeten worden afgelast, trainingen/wedstrijden moeten 

worden omgezet. Vele vrijwilligers regelen het, op dit gebied tegen de stroom in, zo goed en zo 

kwaad als dat kan. Echter een en ander kost de nodige leden. Dat is slecht voor de vereniging maar 

ook voor de betrokken leden. Heeft u er over nagedacht hoe de betreffende club uit de brand 

geholpen kan worden en/of tegemoet gekomen kan worden?  

Verder het volgende. In de vergaderingen rond dit onderwerp hebben de clubs geopperd dat het 

kunstgras dat afgevoerd moest worden ook kon dienen als materiaal om een oefenhoek, 

volleybalveldjes of handbalveldjes in te richten. Het kunstgras zou daarbij de betreffende complexen 

niet hoeven te verlaten. In de beeldvormende vergadering gaf de ambtenaar aan dat dit hergebruik 

niet mogelijk was omdat het een “milieudelict” zou zijn. Kunt u ons aangeven hoe het kan dat in het 

westen van het land complete kunstgrasvoetbalvelden op marktplaats worden aangeboden?    

De genoemde verenigingen SV Haslou en RKSV De Ster hebben net als alle andere verenigingen een 

grote en belangrijke maatschappelijke rol. Een rol die ze met vele vrijwilligers en met verve bekleden. 

Dit moeten wij ten volle ondersteunen. Zoals het nu loopt is frustrerend, zeker voor RKSV De Ster. 

Dat zult u toch beamen?   

 

 
We zien uw antwoord in afwachting tegemoet. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
Willem Thewissen 
Fractie CMB 


